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Geachte leden van de raad,
 
U bent bekend met de zorgen die spelen bij omwonenden en bedrijven rondom Icebear aan de Dolderweg. Wij 
hebben u toegezegd u op de hoogte te houden van ontwikkelingen. Bij het produceren van goede informatie 
zijn verschillende partijen betrokken. Omgevingsdienst IJsselland heeft diverse onderzoeken laten uitvoeren. 
De resultaten worden door hun beoordeeld, waarna wij een advies zullen krijgen. Ook de Veiligheidsregio en 
GGD zijn bij de advisering betrokken. Om de adviezen goed te kunnen interpreteren hebben wij 
milieukundig adviesbureau Tauw gevraagd deze adviezen voor ons door te nemen, te verbinden en ons 
duiding te geven.
 
Op dit moment kunnen wij u nog geen inhoudelijke reactie geven, wij verwachten dat op zeer korte termijn 
wel te kunnen doen. Ondertussen wordt gewerkt aan het organiseren van een inwonersavond, waarvoor 
omwonenden en omliggende bedrijven worden uitgenodigd. Ook zij zullen dan nader worden geïnformeerd. 
Wij begrijpen dat het proces voor omwonenden en ondernemers te langzaam lijkt te gaan. Het vergt in deze 
complexe materie echter zorgvuldigheid om tot goede en houdbare besluitvorming te komen. 
 
Met vriendelijke groet,

Henriëtte de Jong
Waarnemend gemeentesecretaris / algemeen directeur


